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Hedef Süper Final
LLİİGG’’İİNN 34. haftasında Karabükspor'a konuk olan Beşiktaş, 9 ki-
şi kaldığı maçta rakibiyle 1-1 berabere kaldı ve deplasmandaki
galibiyet hasretini 7 maça çıkardı. Beşiktaş her ne kadar zor
gözüksede Süper Final'de şampiyon olmayı hedefine koydu.

L
ig'in 34. haf-
tasında
Karabükspor'
a konuk olan
Beşiktaş, 9
kişi kaldığı

maçta rakibiyle 1-1
berabere kaldı ve deplas-
mandaki galibiyet hasreti-
ni 7 maça çıkardı. Beşiktaş
her ne kadar zor
gözüksede Süper Final'de
şampiyon olmayı hedefine
koydu.
Spor Toto Süper Lig'in

34. haftasında

Karabükspor'a konuk olan
Beşiktaş, 9 kişi kaldığı
maçta rakibiyle 1-1
berabere kaldı ve deplas-
mandaki galibiyet hasreti-
ni 7 maça çıkardı. Süper
Lig'de normal sezonun son
haftasında Beşiktaş,
deplasmanda Kardemir
Karabükspor ile karşı
karşıya geldi. Doktor
Necmettin Şeyhoğlu
Stadı'nda oynanan müs-
abaka 1-1'lik eşitlikle sona
erdi ve iki takım sahadan
birer puanla ayrıldı.

Beşiktaş'ın tek golü Filip
Holosko'nun ayağından
gelirken; ligin ikinci
yarısındaki kendi evinde
oynadığı 8 maçı da
kazanan Karabükspor'un,
Mehmet Yıldız ile
bulduğu gol galibiyet
serisini kurtarmaya yetme-
di. Karabükspor bu skorun
ardından sezonu 44 puanla
tamamlarken; Beşiktaş 55
puana ulaştı ve Süper
Final Şampiyonluk
Grubu'na 28 puan taşımayı
başardı.
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“Aynı ciddiyetle devam” 
CCAARRVVAALLHHAALL’’IINN ardından takımın başına geçen ve ilk beraberliğini
alan Tayfur Havutçu, "Bir anda sistem değişikliği olmaz. Çalışma za-
manımız olmadım. Ufak rötuşlar yapmak istedik. Süper Finale kadar
aynı ciddiyetle çalışıp istediğimiz seviyeye gelmek istiyoruz" dedi.

C
arvalhal'in
ardından
takımın
başına
geçen ve ilk
beraberliğini

alan Tayfur Havutçu,
"Bir anda sistem
değişikliği olmaz.
Çalışma zamanımız
olmadım. Ufak rötuşlar
yapmak istedik bugün.
Süper Finale kadar aynı
ciddiyetle çalışıp
istediğimiz seviyeye
gelmek istiyoruz" diye

konuştu.
Beşiktaş Teknik

Direktörü Tayfur
Havutçu, Karabükspor
maçının ardından şunları
söyledi: “Oyunun gene-
line bakarsak
arkadaşlarımız
verilen görevi yerine
getirdi. Ciddiyet ve
mental bakımdan sorun
yoktu. İkinci yarı
istediğimiz gibiydi, ilk
kırmızıdan ve
Egemen’in ihracından
sonra 9 kişi kaldık.

Herkes elinden geleni
yaptı bugün. Galibiyet
istiyorduk ama olmadı.
Karabükspor gibi iyi
mücadele eden, güçlü
olan ve kendi evinde kay-
betmeyen bir ekibe karşı
1 puan aldık. Bir anda sis-
tem değişikliği olmaz.
Çalışma zamanımız
olmadım. Ufak rötuşlar
yapmak istedik bugün.
Süper Finale kadar aynı
ciddiyetle çalışıp
istediğimiz seviyeye
gelmek istiyoruz.”
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Van Gaal geliyor!..
BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ’TA yöneticilerin bir bölümünün, özel hayatı nedeniyle Bi-
liç'i istemediği öğrenilirken, diğer idareciler de, 'Louis van Gaal'
diyor. Siyah-Beyazlı yöneticilerin büyük bölümünün daha önce is-
mi gündeme gelen Slaven Biliç’e olumsuz baktığı da öğrenildi.

Y
öneticilerin bir bö-
lümünün, özel ha-
yatı nedeniyle Biliç'i
istemediği öğrenilir-
ken, diğer idareciler
de, 'Louis van Ga-

al' diyor. Siyah-Beyazlı yöneticilerin
büyük bölümünün daha önce ismi
gündeme gelen Slaven Biliç’e olum-
suz baktığı da öğrenildi. Beşiktaş
Yönetimi’nde ilk çatlak teknik di-
rektör konusunda yaşandı. Siyah-
Beyazlı yöneticilerin büyük bölümü-
nün daha önce ismi gündeme gelen
Biliç’e olumsuz baktığı öğrenildi.
Üyelerin çoğunun özel hayatı nede-
niyle Biliç’i istemediğini belirtip, bir
de örnek ortaya koyduğu kaydedil-
di. 2008 Avrupa Şampiyonası Final-
leri’nde oynanan Türkiye-Hırvatis-
tan maçında takımının öne geçmesi-
nin ardından genç hocanın sahaya
girmesi, tribünlere ve Fatih Terim’e
centilmenlik dışı hareketleri hatırla-
tıldı. Yönetim içinde bu görüş ayrılı-
ğı yaşanırken, Bayern Münih’te gö-
rev yapan Van Gaal’in ismi de gün-
deme geldi. Hollanda medyası da
kurt hocanın, Beşiktaş ile görüştü-
ğünü ve anlaşmak üzere olduğu yö-
nünde haberlere yazdı. Tecrübesi ve
kariyeriyle tartışılmayan bir isim
olan Van Gaal konusunda Siyah-
Beyazlılar’ı düşündüren tek şey;
Hollandalı hocanın maliyeti.
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‘Burayı çok seviyorum’
İİSSTTAANNBBUULL’’DDAANN ayrılırken Atatürk Havalimanı'nda bir açıklama
yapan Beşiktaş eski Teknik Direktörü Carlos Carvalhal, ''Buranın
insanlarını, yaşam tarzlarını, kültürünü, tarihini seviyorum. Eylül
ayından bu yana Türkçe öğrenmeye çalıştım ama olmadı" dedi.

İ
stanbul'dan
ayrılırken Atatürk
Havalimanı'nda bir
açıklama yapan
Beşiktaş eski Teknik
Direktörü Carlos

Carvalhal, ''Buranın insan-
larını, yaşam tarzlarını,
kültürünü, tarihini seviyo-
rum. Eylül ayından bu yana
Türkçe öğrenmeye çalıştım
ama olmadı" dedi.
Carlos Carvalhal, Atatürk

Havalimanı'ndan THY'nin
tarifeli uçağıyla Portekiz'in
başkenti Lizbon'a hareket

etti. Carvalhal, Atatürk
Havalimanı'nda basın men-
suplarına yaptığı açıklama-
da, Türkiye'den ve
Beşiktaş'tan ayrıldığı için
üzgün olduğunu belirterek,
''Buranın insanlarını, yaşam
tarzlarını, kültürünü, tarihini
seviyorum. Eylül ayından bu
yana Türkçe öğrenmeye
çalıştım ama olmadı.
Beşiktaş'ın her oynadığı
maçı kazanmasını isterim.
Ama ilerde benim
çalıştırdığım takıma karşı
oynarsa tabii ki kendi

takımımın kazanmasını
isterim. Bizler sihirbaz
değiliz. Tayfur Havutçu da
bu sezon biraz geç geldi.
Önünde kısa bir süre var
ama seneye başarılı
olacağına inanıyorum'' diye
konuştu. Türkiye'ye
çalışmak üzere tekrar
döneceğine inandığını
söyleyen Carvalhal, bu sezon
şampiyon olarak
Galatasaray'ı favori
gördüğünü, çok sevdiği
Beşiktaş taraftarına teşekkür
ettiğini sözlerine ekledi.
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Uğur Boral sesleri
BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ’IN bu sezonun devre arasında Fenerbahçe'den Samsuns-
por'a transfer olan Uğur Boral'ın peşinde olduğu iddia edildi. Beşik-
taş bir yandan Süper Final'de başarılı olmanın hesaplarını yaparken
diğer taraftan gelecek sezon için kolları sıvadı.

Fikret Orman'-
ın başkanlığa
gelmesinden

sonra kemer sıkma
politikasına giren Si-
yah- Beyazlı yöne-
tim özellikle yerli
futbolcuları renkle-
rine bağlamak isti-
yor.Bu sezonun dev-
re arasında Fener-
bahçe'den Samsuns-

por'a transfer olan
ve Karadeniz eki-
binde oynadığı başa-
rılı futbolla tüm dik-
katleri üstüne çeken
Uğur Boral'ın liste-
deki ilk isim olduğu
öğrenildi. Gençler-
birliği'nde oynadığı
dönemden beri Be-
şiktaş'ı tuttuğu bili-
nen Uğur Boral'ı

Teknik Direktör
Tayfur Havutçu'nun
da çok istediği ve
Başkan Fikret Or-
man'dan bu oyuncu-
nun transfer edilme-
sini talep ettiği öne
sürüldü. Öte yandan
Beşiktaş’ta teknik
direktör arayışında
Van Gaal’ın isminin
geçtigi öne sürüldü.
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Yabancılarda kriz çıktı
YYEERRLLİİ  oyunculardan "Alacağımız yok" kağıdını alan Başkan fikret Orman'ın, ya-
bancı futbolculara imza attıramadığı ortaya çıktı. Beşiktaş'ta "Alacağımız yok"
kağıdı takımda kriz yaratırken oyuncuların parasına alamaması halinde sözleş-
menin tek taraflı fesih edilebilmeside gündeme geldi.

BBeşiktaş'ta yeni
başkan Fikret
Orman ve ekibi,
siyah-beyazlı ta-
kımın ekonomik
durumunu düz-

lüğe çıkarmak için gece gün-
düz mesai harcamaya başlar-
ken, en büyük sorun futbol-
culardan alınacak "Alacağı-
mız yok" kağıtları.. Bu konu-
da göreve geldikten sonra
oyuncularla bir toplantı ya-
pan başkan Fikret Orman,
"Beşiktaş'ta bugüne kadar
kimsenin parası kalmamış
bundan sonra da kalmaz. Bu
konuda bize yardımcı olun"
söylemine rağmen özellikle
bazı yabancı futbolcuların pa-
ralarını almadan imzaya ya-
naşmadıkları öğrenildi. Fer-
nandes, Quaresma, Edu,
Ersnt, Almeida ve Simao'nun
hala imza atmadıkları bildiril-
di. 10 Nisan'a kadar bu işi
çözmeyi planlayan Beşiktaş
yönetimi aksi halde büyük bir
tehlike ile karşı karşıya...
Oyuncular, parasını alamadı-
ğı için sözleşmesini tek taraflı
fesih edebiliyor. .
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‘Beşiktaş’ın bütçesi yok’
BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ  Kulübü Başkanı Fikret Orman, “ Mali genel kurula
gideceğiz. Beşiktaş'ın şu anda bir bütçesi yok. Elimizde harca-
ma yetkisi yok. Yaptığımız her hareket kanunsuz anlamına ge-
liyor. O yüzden bir adım atmamız lazım” diye konuştu.

F
ikret Orman,
TNT Televiz-
yonu'nda ka-
tıldığı prog-
ramda, kulüp-
le ilgili sorula-

rı cevapladı. Siyah-beyazlı
kulüpte geçtiğimiz aylarda
gerçekleştirilen idari ve
mali genel kurulda bütçe-
nin onaylanmaması nede-
niyle sıkıntı yaşadıklarını
belirten Orman, ''Mali ge-
nel kurula gideceğiz. Be-
şiktaş'ın şu anda bir bütçe-

si yok. Elimizde harcama
yetkisi yok. Yaptığımız
her hareket kanunsuz an-
lamına geliyor. O yüzden
bir adım atmamız lazım''
dedi. Eski futbolcuları Ni-
hat Kahveci'nin yanı sıra
Quaresma ile ödemeler
konusunda sıkıntılar ya-
şandığının hatırlatılması
üzerine Fikret Orman, ''-
Quaresma ihtarname yol-
ladı. İlk geldiğimiz gün ih-
tarnamesi geldi. Bugün
ödemesi yapıldı. Menajeri

üzerinden konu konuşul-
du. Sıkıntı yok. Nihat'ın
ise geçen seneden alacak-
ları olduğunu, elinde se-
netler bulunduğunu ve
alacağını istediğini biliyo-
rum. Kulübe de çeşitli hu-
kuksal işlemler başlattı.
Kendisiyle konuştuk. Gel-
diği gün ihtilafları çözeriz.
Artık futbolculara yavaş
yavaş ödeme konusunda
anlaşma sağlıyoruz” diye
konuştu. 
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